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Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani dr. Hende
Csaba honvédelmi miniszterhez

„Hány potenciális pályázó érdeklődött a Honvédelmi Minisztériumnál? "

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Siklósi Péter, a Honvédelmi Minisztérium védelempolitikáért és védelmi tervezésért felel ős helyette s
államtitkára december 6-án arról beszélt a Magyar Hírlapnak adott interjúban, hogy „ minden
ellenkező sajtóhírrel és szóbeszéddel szemben továbbra is napirenden van szállítóhelikoptere k
beszerzése” . Arról is beszélt, hogy a „gyártók érthetően igen aktívak, lobbiznak és mutogatják a
gépeiket” . Továbbá kérdésre válaszolva azt is kifejtette, hogy az oroszok eddig nem ,jelentkeztek” a
tervezett beszerzéssel összefüggésben .

A fentiekbő l kitűnik, a sajtóhírek és a minisztériumi nyilatkozatok is utalnak arra, hogy a
Honvédelmi Minisztériumnál már több potenciális pályázó is jelentkezett, illetve folytat aktív lobbi -
tevékenységet .

Az előző , ezzel a témával kapcsolatos kérdésemre adott válaszából arra következtetek, hogy anna k
érdemi tartalma elkerülte figyelmét. Éppen ezért ismét, és nyomatékosan kérdezem tisztelt Miniszte r
Urat, hogy a Honvédelmi Minisztériumnak mely gyártók jelezték formálisan vagy informálisan a
tervezett helikopter-beszerzési tenderen történ ő indulási szándékukat?

Budapest, 2015 . január 16 .

Demeter Márta
oszággyűlési képviselő
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